

基督教宣道會錦綉幼稚園/幼兒學校通告 (第 21 / 22-71 號)

有關夏季旅行出席備忘

敬啟者：

本校於 2022 年 7 月 30 日 (星期六) 舉行夏季旅行，與師長、親子共聚歡樂時光。原已報名參與親子戶外活動之家長無需重新報名。敬請各位家長當日依時出席。

「夏季旅行」詳細如下：

日期：2022 年 7 月 30 日 (星期六)

活動地點：保良局賽馬會大棠渡假村

時間：集合時間-上午 8 時 50 分(逾時不候)

回程時間-下午 4 時正

集合地點：幼稚園課室

學生服飾：夏季運動服及白波鞋

活動內容：班本歷奇活動及自由活動

午餐：自備

備註：

● 請各家長必須留意衛生署於 2022 年 7 月 28 日前發佈之訊息

防疫要求：

● 除學生及 12 歲以下小童外，其他人士必須使用疫苗通行證。

● 學生及家長必須佩戴外科口罩。

● 請各家長參照政府發佈之最新防疫措施。(由 2022 年 5 月 31 日或之後成人需已注射 3 針疫苗、已接種第二針後未滿 6 個月、持「康復紀錄二維碼」之康復人士或持新冠疫苗接種醫學豁免證明書，方可進入營。)

此致

各家長

基督教宣道會錦綉幼稚園/幼兒學校



校長： 林琮美 啟
林琮美

2022 年 7 月 14 日

C. & M. A. Fairview Park Kindergarten/ Nursery School Notice(21/22-71)
Attendance notes about Summer Travel activities

14th July, 2022

Dear Parents :

Our school will hold a Summer Travel on 30th July, 2022 (Saturday), to have a happy time with teachers, parents and children. Parents who have already registered for parent-child outdoor activities do not need to register again. Parents are kindly requested to attend on time.

"Summer Travel" details are as follows

Date: 30th July, 2022 (Saturday)

Travel location: Po Leung Kuk Jockey Club Tai Tong Holiday Camp

Time: Gathering time - 8:50 am(do not wait for overtime)

Return time - 4:00 pm

Meet up location: our school classroom

Student clothing: summer sportswear and white sneakers

Activity content:

1. Adventure activities
2. Free time

Lunch: bring your own

Remark:

- Parents, please pay attention to the information released by the Department of Health before 28th July, 2022

Epidemic prevention requirements:

- Except for students and children under the age of 12, other people must use a vaccine pass.
- Students and parents must wear surgical masks.
- Parents please refer to the latest epidemic prevention measures issued by the government. (From 31st May,2022 or after, adults must have received 3 doses of the vaccine, less than 6 months after the second dose, recovered persons with a "'Record of Persons Infected with COVID-19"' or a medical exemption certificate for COVID-19 vaccination , before entering the camp.)

Yours sincerely,



Helen Lam

Lam King Mei Helen
The Principal